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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedésekkel igyekszik korrigálni a 
kormány a magyar gazdaság lassulását? II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/7957 számú írásbeli kérdésemre az Ön helyett feleletet adó Parlamenti Államtitkár 
válaszát megkaptam.

Sajnálattal kellett megállapítanom, hogy a szaktárca képviselője semmilyen érdemi választ, 
intézkedési tervet nem jelölt meg a magyar gazdaság várható lassulása esetére. Tette ezt annak 
ellenére, hogy megelőző írásbeli kérdésemben a GKI Gazdaságkutató Zrt. kedvezőtlen 
előrejelzésére is kiemelten felhívtam a figyelmet.

November 22-én bármilyen intézkedés vagy beavatkozási lehetőség bemutatása nélkül 
megfogalmazott, túlzás nélkül öntömjénező válasz után némileg meglepő, hogy a Miniszterelnök 
három nappal később a mai, azaz november 25-ei rádióinterjúban kiemelte: „2020 legfontosabb 
feladata a magyar gazdaság eredményeinek megvédése. Ehhez új gazdaságvédelmi akcióterv kell a 
következő év első negyedévétől, mégpedig adócsökkentésre alapozva” 
(https://www.kormany.hu/hu/a-miniszterelnok/hirek/az-eredmenyek-megvedese-a-jovo-ev-fo-
feladata)

Joggal merül fel a kérdés, hogy mi az igazság? Vagy arról van szó, hogy a Miniszterelnök ezúttal is 
légből kapott, szakmailag előkészítetlen ötleteléseket ad elő, vagy pedig a szaktárca nem tud arról, 
hogy a következő év legfontosabb feladatának végrehajtásában oroszlánrésze lesz.

Gondolom Tisztelt Miniszter Úr is egyetért velem abban, hogy egyik szcenárió sem túl kedvező a 
szaktárcára-, illetve a kormányra nézve.

Kérdezem tehát ismét: milyen lépéseket és intézkedéseket kíván a kormány tenni annak érdekében, 



hogy a várható negatív tendenciák a legkevésbé éreztessék hatásaikat?

Várom, ha lehet ezúttal érdemi, mindenre kiterjedő válaszát!

Budapest, 2019. december 3. 

Tisztelettel,

Jakab Péter országgyűlési képviselő
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